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Onderwerp Citymarketing vervotgvragen

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Ja, raadsmededeting 1 3-201 I
Citymarketingstrategie RoosendaaI

Beteidsterrein Economie

Portefeuitlehouder Verbraak

De fractie van de VLP heeft medio maart jl. reeds vragen gesteld naar aanleiding van
raadsmededeling 13-20L8 Citymarketingstrategie Roosendaal en heeft nog de volgende aanvullende
vragen:

1. Het is de bedoeling dat de financiering in het jaar 2O22 tot stand komt door publiek private
samenwerking. Hoe gaat deze publiek private samenwerking (pps) gerealiseerd worden?

2. Hebben wij het goed begrepen dat evenementen moeten gaan betalen voor de
Citymarketing?

3. Ook vraagt de VLP zich af hoe de salarisindicaties tot stand zijn gekomen. Kunt u dit
toelichten? Hoe is de inschatting van de werklast voor de 4,4 fte bepaald?

4. Lezen wij het goed dat het Citymarketingbureau ook evenementen mag gaan organiseren?
Treedt de Citymarketing dan in niet concurrentie met bestaande (eventueel nieuwe)
organisaties? Aan wat voor soort evenementen moeten we denken?

5. Hoe gaat de samenwerking met de VVV?

6. Klopt het dat het Citymarketingbureau zelf mag bepalen voor welke evenementen reclame
wordt gemaakt? Kunt u uitleggen wat u bedoelt met'dwingend te sturen of faciliteren'
(pagina 4L)?

Namens de VLP,

Martijn Verbeek
Evelien van der Star-Deijkers
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Wij beantwoorden uw vragen ats volgt

1. Uiteraard is de uitwerking uiteindelijk aan de directie/bestuur van het te vormen CMB. Er

zijn verschillende (bewezen)vormen om dit te realiseren. Zo wordt er bijvoorbeeld in Utrecht
gewerkt met participatiecertificaten en in Eindhoven en Maastricht wordt er met
zogenaamde coproductie-pakketten gewerkt. Omdat de directie tijdig weet dat uiterlijk in
2022 pps tot stand moet zijn gekomen kan er een doordachte en realiseerbare vorm worden
gekozen en uitgewerkt.
Daarnaast zijn er tal van mogelijkheden om via fondswerving de begroting aan te vullen.
Vaak is dit wel gekoppeld aan cofinanciering. Denk daarbij aan Visit Brabant voor
toeristische activiteiten en Merk Brabant voor specifieke evenementen.

2. Nee, betaling aan het Citymarketingbureau (CMB) is niet aan de orde.

3. Het gaat om een totaal van 4 fte. ln vergelijk met Citymarketingbureaus in Nederland is dit
een minimale bezetting. De salarisindicatie/werkgeverslasten zijn gebaseerd op de CAO

Gemeenten 2018.Hierbij is gekeken naar vergelijkbare functies (opleidingsniveau, ervaring,
taken en verantwoordelijkheden) Tevens is er gekeken naar soortgelijke functies bij
bestaande Citymarketingbureaus. De uiteindelijke indicatie is op basis van deze gegevens

afgestemd met de HR afdeling van de gemeente Roosendaal. Uiteraard kan er voor een

andere CAO gekozen worden.

4. Het CMB gaat niet zelfstandig evenementen organiseren en is dus zeker geen concurrent
van bestaande organisaties. ln de lijn van het gemeentelijk Evenementenbeleid (vastgesteld

door de raad eind 2Ot7l zal het CMB de (10) sterevents ondersteunen. Deze events worden
bepaald/vastgesteld op basisvan de criteria zoals beschreven op pagina L8. Het zijnzgn.
"on-brand" evenementen die passen bij en versterken de identiteit van Roosendaal.

5. Het VVV is actief betrokken geweest bij de ontwikkeling van het plan. Zoals u kunt lezen op
o.a. pagina 40 is het VVV als uitvoerend partner o.a. verantwoordelijk voor het domein
"Bezoeken en Genieten".

6. Zie antwoord op vraag 4.

Wij hopen u hiermee votdoende te hebben geinformeerd

Het van eester en wethouders

Wethouder economie


